
Januar 2022 - NYT FRA BESTYRELSEN  
 
 

 

 
 
AFFALDSORTERING ÆNDRING  
Der er kommet en lille ændring i sortering. Nu skal alle pap kartoner for juice, mælk og lign. I PLAST. 
 

 
 
 

GENERAL FORSAMLING 
Bestyrelsen er i fuld gang med at få lavet klar til kommende GF. Sammen med administrator inviteres til et 
møde i slut marts/start april. Så håber vi at vi kan mødes i forhold til Corona situationen.  

 

OPDATERING AF COAX ANLÆG 
Vores COAX anlæg er blevet udskiftet, idet anlægget var så gammelt at det ikke kunne opdateres mere. 
Det betød også at du kun kunne få minimum hastighed.  

Har du problemer med internettet efter dette, skal du muligvis slukke og tænde din router. 

Med denne nye udskiftning betyder det, at man nu kan opgradere sin internetforbindelse til en bedre 
hastighed mod betaling til den udbyder du bruger.  

Enkelte har spurgt til fiber. Med denne opgradering vi har nu, er vi kommet tættere på muligheden. Dog 
skal alle ledninger udskiftes (dem der kører fra anlæg til lejlighed), og det gør vi ikke lige nu. Men nu har vi 
anlægget der kan håndtere det. 

 

KONSTRUKTIVE HENVENDELSER 
Bestyrelsen modtager meget gerne spørgsmål og gode ideer, især når de modtages i et sobert og 
respektfuldt sprogbrug. Har man ideer til noget må man gerne sende et konstruktivt forslag til løsning, og 
gerne hvem der udbyder det. Modtager vi henvendelser hvor tonen ikke er sober, forbeholder vi os ret til 
ikke at svare. 

 

Venlig hilsen Bestyrelsen  


